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Aan het college van burgemeester en wethouders  
Postbus 1992  
6201 BZ Maastricht 
 
 

Maastricht, 21 september 2021 
 
 

Betreft: Educatieve Agenda Maastricht 2021-2024 
 
 

Geacht College, 
 
Naar aanleiding van de raadsronde Educatieve Agenda Maastricht 2021-2024 (hierna EAM) zouden 
wij nog een aantal openstaande vragen schriftelijk aan u voorleggen. Dit met het verzoek deze voor 
28 september te beantwoorden. 
 
Algemeen: 

1. Hoe verhoudt de subsidie VVE1-TPO (200.000,- euro) zich tot de EAM? 
2. In de EAM is een belangrijke plek weggelegd voor VVE-voorzieningen. In het coalitieakkoord 

‘onbegrensd en ontspannen’ is extra aandacht (en geld) besteed aan het zorgen voor een 
breder bereik van VVE. Niet alleen aan de aanbodzijde maar ook aan het verhogen van de 
bereidheid van ouders om hun kinderen met achterstanden deel te laten nemen aan VVE. -     
- Graag vernemen wij, kan ook in een afzonderlijke beantwoording of RIB, welke stappen er 
sinds het coalitieakkoord zijn gezet? 
- Welke resultaten zijn geboekt? 
- En hoe worden de resultaten gemonitord of in Maastricht de juiste doelgroepen deelnemen 
aan VVE en of de VVE het gewenste kwalitatieve effect heeft?   
- En of het procentuele aandeel deelnemers VVE binnen de doelgroepen groeit, conform 
afspraak coalitieakkoord, ten opzichte van de niet-deelnemers? 

 
Ambitiedocument: 

3. ‘Met deze subsidieregeling kunnen aangewezen partijen een aanvraag indienen’ blz. 9.  
Wie zijn de aangewezen partijen? En is deze groep limitatief? 

4. Wij dragen +/- 250.000, - euro bij als gemeente aan de EAM. Heeft de gemeenteraad, na een 
eventuele positieve besluitvorming op 28 september, nog een sturingsmechanisme voor 
deze gelden? Zo ja, welk? 

5. Tijdens de raadsronde van 21 september heeft de wethouder aangegeven dat hij de 
incidentele rijksgelden om achterstanden weg te werken, 1,6 miljoen euro, het liefst ingezet 
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ziet worden in de EAM. Op welk moment wordt dit voornemen uitgewerkt voorgelegd aan 
de gemeenteraad? 
 

Uitvoeringsagenda: 
Tijdens de raadsronde van 21 september werd aangegeven dat wellicht het woord 
‘uitvoeringsagenda’ verkeerde verwachtingen schept aangezien een compleet en concreet 
uitvoeringsplan nog niet voorligt. Toch een aantal vragen over de tekst en voornemens van deze 
uitvoeringsagenda: 
 

6. ‘Gelden worden integraal ingezet ten behoeve van meerdere doelstellingen. De gemeente 
uniformeert (op termijn) financieringsstromen van sport, cultuur, onderwijs etc.’ Blz. 6.  
- Wat betekent dit precies?  
- En welke termijn trekt u hiervoor uit?  

7. Deze uitvoeringsagenda lijkt te stoppen aan de landsgrens. Echter het Belgische achterland 
heeft invloed op het Maastrichtse onderwijs, zowel op het basis- als voortgezet onderwijs.  
Maastrichtse leerlingen die kiezen voor Belgisch onderwijs kunnen ook achterstanden en 
kwetsbaarheden hebben. De zorgen over deze leerlingen blijven, ondanks dat zij elders 
onderwijs genieten, (deels) voor rekening van Maastricht. Vooral de gevolgen van deze 
achterstanden en kwetsbaarheden.  
- Hoe gaat het college hiermee om?  
- Is dit een apart traject los van de EAM?  
- En hebben wij daar als gemeente zicht op en wordt hierover gesproken met Belgische 
partners?  

8. In de uitvoeringsagenda wordt gesproken over ‘In het kader van Euregio competenties 
taalontwikkeling inzetten’. Wordt hierbij ook gekeken naar het uitwisselen van 
leerprogramma’s, docenten, studenten, stages?  

9. Als laatste willen wij het signaal afgeven dat wij bij de monitoring van de EAM: de 
subsidiestromen duidelijk in beeld willen hebben (per onderdeel) waarbij het geldelijke 
aandeel van de gemeente is gespecificeerd, graag de risico’s benoemd zien voor de te 
bereiken doelen, een duidelijke weergave van de voortgang krijgen van de diverse 
werkzaamheden/projecten (‘het wat doen we’) en de stand van zaken van de te bereiken 
doelen (‘Wat willen we bereiken’).  

 
In afwachting van uw antwoord, 
 
Niels Peeters, Fractievoorzitter 
Namens de gemeenteraadsfractie van CDA Maastricht 


